
MLBKT Elnökség választás 2022

A JELÖLT ADATAI:

Név: Fülöp Szabolcs

Beosztás: ügyvezető igazgató

Intézmény: Trans-Sped Kft.

Szakterülete: komplex logisztikai szolgáltatások

Egyéb:

 1. Kérjük, röviden ismertesse szakmai munkásságát: milyen területeken, iparágakban, beosztásban
tevékenykedett az elmúlt 5-10 évben:

A Budapesti Corvinus Egyetemen végeztem közgazdászként 2008-ban. Már ekkor tagja voltam az Egyetemi
Vállalkozó Kollégiumnak, később ennek elnöke lettem.
A Corvinusszal párhuzamosan a Kalifornia Egyetemen (2007-ben) MBA-képzésen vettem részt. Tanulmányaim
befejezését követően a Capitol Consulting Group-nál üzleti-vállalati tanácsadóként elemzéseket, vállalati
stratégiát, marketing fejlesztési stratégiát készítettem (2008-2010-).
A Hungarocontrolnál helyezkedtem el 2011-től, itt először projektiroda vezetésével bíztak meg, majd a stratégiai
és projektmenedzsment részleget vezettem.
Családi vállalkozásunkhoz, a Trans-Sped Csoporthoz 2015-ben csatlakoztam, a Delog Kft. ügyvezető
igazgatójaként. E cég Trans-Spedes ntegrációját követően  annak beolvadása után a teljes Trans-Sped Csoport
vezetéséért felelek ügyvezető igazgatóként.
A mára már több mint 800 fős, 25 milliárd forint árbevételű, tisztán hazai tulajdonú nagyvállalat megújítása,
további érdekeltségek vásárlása, fejlesztése, a nemzetközi piacra lépés, valamint az e-kereskedelmi logisztikai
irány kialakítása is hozzám kapcsolódott az elmúlt években.

2. Mi az a szakmai sikere, amire a legbüszkébb?

Nagyon büszke vagyok rá, hogy 2015 óta az idén 32 éves Trans-Sped a munkavállalóinak létszámát és árbevételét
is megduplázta, sőt a dupláját is meghaladta. Mindezt tisztességes piaci magatartás mellett, családi
vállalkozásként. Túlvagyunk több sikeres vállalatintegráción és több új üzletág eredményes elindításán, és a
Trans-Sped az elmúlt években egy komplex logisztikai megoldásokat szállító szereplője lett a magyar logisztikai
piacnak. A Trans-Sped azon kevés magyar logisztikai szolgáltató egyike maradt, amely igazi európai, sőt
világszínvonalú logisztikai szolgáltatásokat képes nyújtani megbízóinak. A magyar logisztikai piacon
trendteremtő szolgáltatóként tartanak minket számon, a belföldi növekedésünk mellett pedig nemzetközi
terjeszkedésünk is elindult vezetésem alatt. Legújabb üzletágunk, az e-kereskedelmi logisztika rövid időn belül az
egyik legfontosabb üzletággá vált, amelyen belül a piacon is úttörőként az elsők között indítottuk el 2021 végén a
Trans-Sped ZERO szolgáltatásunkat, amely csomagolásmentes kiszállítással a zöld e-kereskedelemhez vezető
első lépéseink egyike.

Az eredmények számokban:

- 230 saját jármű
- 600 légi szállítás/ 1200 konténer szállítás évente
- 13 000  vámkezelés évente
- 200 000 m2 raktárkapacitás



- 120 000 e-kereskedelmi csomagkezelés évente
- 120 000  fuvarfeladat évente
- nemzetközi terjeszkedés :20 magyarországi telephely mellett 2 külföldi telephely (szenci raktárbázisunk

2022 májusában nyitott meg)

3. Mióta ismeri az MLBKT-t? Milyen programokon, tevékenységekben, képzésekben vett már esetleg részt?

A szakmai szervezet természetesen régóta ismert előttem, hiszen vállalkozásunk képviseletében Édesapám
rendszeresen és aktívan vett részt és vállal szerepet ma is a munkájában. Rendszeresen veszek részt az MLBKT
fontosabb eseményein, nem csak a közönség soraiban, hanem amikor tehetem előadóként,
kerekasztal-résztvevőként is.

4. Mit tart az MLBKT legfontosabb feladatának?

Az egyik legfontosabb feladat az a szakmai párbeszéd, aminek az MLBKT motorja. Nagyon fontosnak tartom,
hogy ebben a folyamatosan változó új és újabb kihívásokkal teli világban egy erős szakmai gondolkodás,
előretekintés tudjon impulzusokkal szolgálni a szakmának.

Emellett a szakmai szempontjaink, javaslataink kormányzati, döntéshozó bemutatását is fontosnak gondolom. A
leendő logisztikai szakemberek, az ellátási láncok fenntarthatóságának érdekében egyaránt.

5. Megválasztása esetén, mely területeken és miként tervez hozzájárulni az MLBKT céljai eléréséhez?

Logisztikai szolgáltató tapasztalattal, elsősorban a logisztika digitalizációs kihívásainak körüljárásában, ezen
belül az e-kereskedelem területén tervezem elősegíteni a szakmai diskurzust. Részt vennék a rendezvények ilyen
irányú tematikájának minél tartalmasabb és gyakrolatiasabb megközelítésének propagálásában, tartalmi
összeállításában, a megfelelő résztvevők megtalálásában.

5.a
Ha Ön már az előző időszakban is tagja volt az MLBKT Elnökségének, mutassa be mely területeken fejtett ki
aktív tevékenységet, mi volt a hozzájárulása az előző évek eredményeihez

6. Ha egyetlen mondatot, jó tanácsot üzenhetne a világ összes beszerzőjének/logisztikusának, mi lenne az?

Gondolkozzanak hosszú távon a rövid távú látszólagos eredmények elérése helyett.


